
Geen  

wijkuitbreiding! 

Verkeershinder 

Het is nog niet elke morgen, maar iedereen in onze 
wijk zal zich reeds vaak aan de files op de Mikse-
baan geërgerd hebben - steeds ook extra aan-
schuiven op de Valeriaan. 

De wijkuitbreiding betekent dagelijks vele honder-
den extra auto‟s om op de Valeriaan en nadien op 
de Miksebaan aan te schuiven … 

Verder zijn de wegen in de Rietbeemden voorzien 
op het autogebruik van de jaren „70. De tijden zijn 
veranderd. Snelheidsdrempels hebben de straten 
veiliger gemaakt, maar onze straten zijn niet ge-
schikt voor vele honderden extra huizen.  

Website van het wijkuitbreidingscomité: 
www.leeg-rietbeemden.tk 

 
Website over de wijkuitbreiding: 

www.houd.het.leeg.en.de.rietbeemden.gezellig.be 
 

vu / meer info:    
Wim Goossens, Morgenster 5, info@leeg-rietbeemden.tk 

Op de wijkvergadering van 23 februari 2010 
werd er de eerste keer officieel melding van 
gemaakt: er komen massaal nieuwe woningen 
bij in de wijk het Leeg-Rietbeemden. 

Op de infovergadering van 24 juni 2010 gaf de 
gemeente meer toelichtingen: het worden on-
geveer 525 nieuwe woningen, de eerste jaren 
275 woningen in de Rietbeemden en de volgen-
de jaren 250 woningen in het Leeg.  

Een wijk met een naam als Rietbeemden 
spreekt tot de verbeelding. Het doet denken 
aan een natuurlijke en rustige omgeving met 
beekjes, riet en vogels. Decennia lang was dit 
ook zo, maar jaar na jaar moest de natuur 
meer wijken voor woningen. We zijn met velen 
en iedereen heeft recht op een mooie plek, 
daarom begrijpelijk. Er moet echter een even-
wicht blijven tussen open ruimte en beton en 
steen opdat het voor de bewoners aangenaam 
blijft en de natuur een eerlijke kans krijgt. Dit 
wordt bedreigd door de woonuitbreidingsplan-
nen terwijl de gemeente zichzelf groen en “de 
meest leefbare gemeente ter wereld”noemt.  

Niet enkel verdient de natuur bescherming, 
maar ook de mensen die er nu wonen. Velen 
zullen het uitzicht verliezen waarvoor ze op de-
ze plek zijn komen wonen. Velen zullen nog 
langer op weg zijn naar hun werk. Waterover-
last tot in de huiskamer zal voor sommigen een 
jaarlijkse realiteit worden. 

Met alle bewoners willen we een wijkcomité 
oprichten om onze stem hierin te laten horen. 
Als wij er samen voor opkomen, is onze stem 
wel doorslaggevend. We hebben genoeg voor-
beelden van actiegroepen die écht het verschil 
gemaakt hebben. Doe jij ook mee? Met een 
affiche achter je raam? Door mee in een werk-
groep te stappen? Het comité zorgt weldra 
voor raamaffiches. 



Wateroverlast 

In de jaren „70 van de vorige eeuw geloofde 
men nog dat met de technische vooruitgang 
alles opgelost geraakt. Ondertussen hebben we 
bijgeleerd. Bijvoorbeeld in de wijk Het Hoog-
bos heeft het jaren geduurd eer de wateraf-
voer onder controle was en ze zijn nog steeds 
afhankelijk van pompen die kunnen falen. 

Massaal bijbouwen in deze wijk zal problemen 
geven met water voor de nieuwe bewoners en 
bijkomende problemen voor de huidige bewo-
ners. 

Door de open ruimte als natuurbuffer te be-
waren kunnen we verhoogde verzekeringspre-
mies en extra belastingsgeld voor pompen 
voorkomen. 

Jij woont in deze wijk en jij hebt dit zelf in han-
den! 

Teloorgang van natuur en open ruimte 
 
De Laarsebeek stroomt in deze wijk door een Euro-
pees habitatrichtlijnengebied voor de rivierdonder-
pad, de kleine modderkruiper en de weidebeekjuf-
fer. Hier honderden extra huizen zetten, is geen 
rekening houden met de belasting die de mens 
voor deze unieke en bedreigde dieren betekent. 
 
Open ruimte is in Brasschaat vrij zeldzaam. Natuur 
betekent in Brasschaat vooral bos en park. Het 
Leeg is nog een open ruimte die zijn naam waardig 
is en waar men de haas nog ziet rennen. Deze 
ruimte volbouwen is een aanfluiting van de zorg 
voor de leefbaarheid van deze gemeente. 
 
Veel mensen zijn hier komen wonen omwille van 
deze prachtige natuur en het kleinschalige karak-
ter van de huizen eromheen.  
 
Jij beslist wat er in je achtertuin gebeurt! 

Overbevolking en overlast 
 
De gemeente heeft al zo vaak gezegd dat er nu 
genoeg mensen wonen in deze wijk, ook op basis 
van studies. De nieuwe plannen zouden van deze 
wijk een concentratiewijk bij uitstek maken. Bij-
komende sociale woningen kunnen toch gespreid 
worden over alle wijken van de gemeente?  
 
Omgetrokken boompjes en paaltjes, … het zal er 
niet beter op worden. De politie zou er zich zelf 
niet over verbazen als er meer in auto‟s zou inge-
broken worden! 

Zoals de wetgeving er vandaag uitziet, mogen 
hier alleen mensen uit Antwerpen, Kapellen en 
Brasschaat zich komen vestigen.  
 
Laat jij mee je stem hiertegen horen? 


